
 

Recreatie en Toerisme 
 
Met name de VLP mist ambitie bij dit onderwerp. Deze mening deelt het College niet. 
Het gegeven dat niet alle onderwerpen, die momenteel en in 2015 en volgende jaren onze aandacht 
hebben, expliciet in de programmabegroting staan vermeld wil niet zeggen dat er geen ambitie ligt 
binnen R&T.  Vaak betreft het plannen waarbij geen investering van de gemeente is vereist. Maar 
meer de rol van de gemeente ligt in het leggen van verbindingen en faciliteren 
 
Zoals we in de raadsvergadering van februari jongstleden hebben gemeld, zijn we onder andere over 
de reservering, in overleg gegaan met de R&T ondernemers. Tijdens dit overleg hebben we 
geconstateerd dat de ondernemers profilering van Beesel Drakedörp onderschrijven.  
Overigens kan ik u vooruitlopend op het raadsvoorstel, dat in de decembervergadering aan u wordt 
voorgelegd, mede delen, dat we voor het project Beesel Drakedörp een bijdrage van de provincie en 
Euregio kunnen verwachten van ca. € 450.000,--. DWZ dat alle onderdelen van het plan gerealiseerd 
kunnen worden voor het Draaksteken in augustus 2016. 
 
Verder heeft de VLP enkele suggesties aangedragen. Dank daarvoor. 
Ten aanzien van deze suggesties  wel het volgende. 
Dit jaar hebben wij samen met de VVV Midden-Limburg een informatiezuil bij de grensovergang 
Witte Stein geplaatst. Op basis van de ervaringen met deze zuil bekijken wij of en waar verdere 
informatiezuilen in onze gemeente geplaatst worden.  
Het zal duidelijk zijn dat frequent gebruik van een dergelijk zuil consequenties kan hebben voor het 
bezoek aan de VVV winkel. Ook dit moet nadrukkelijk worden gemonitord.  
 
Wat betreft het fietspad langs de Maas wijzen wij erop dat wij een aantal jaren geleden de 
Vissersweg opgewaardeerd hebben. In onze optiek is er een goede fietsverbinding langs de Maas van 
noord naar zuid. Terzijde merken wij op dat wij, gelet op de aantasting van het buitengebied, bewust 
(blijven) kiezen voor niet geasfalteerde wegen. Verder zijn wij in overleg met  de gemeente Venlo om 
te bezien of de fietsverbinding van Noord naar Zuid kan worden doorgetrokken.  
 
Ten aanzien van het project Schellekensbeek kan ik mede delen, dat het Waterschap 
Peel&Maasvallei onlangs heeft laten weten, dat de uitvoering in 2015 plaats vindt. 
 
Prioriteiten  in 2015 naast de ‘reguliere’ onderwerpen, zijn realisatie en ontwikkelingen van Beesel 
Drakedörp, aanpak Leewen/ De Weerd en deelname aan de Europeese Entente Florale.  
 
Naar de BL toe. Een eerste sessie hoe we onze titel Groenste dorp van Nederland kunnen vermarkten 
heeft al plaatsgevonden. In overleg met VVV-Midden Limburg, Connect Limburg maar ook gemeente 
Weert (groenste regio van de wereld) werken we eea verder uit. Lommerbergen heeft de titel al 
mooi vermeld op haar website! 
 

Olympia’s Wielertoer (CDA) 

Vaak besproken thema bij algemene beschouwingen voorzitter. Laat me duidelijk zijn We hebben 

geen verplichtingen meer. De Stichting is failliet. Inmiddels zijn collega Jacobs en ondergetekende 

benaderd door de Stichting Wielerevenementen Groningen, gesteund door de KNWU, om een 

mogelijke doorstart te bespreken. Ook zijn er alternatieven voor de OT. 



Voor alle duidelijkheid de OT is geen doel op zich maar een perfect instrument om 

breedtesportactiviteiten te ontwikkelen, vrijwilligerswerk te promoten en om Beesel te promoten als 

wielergemeente. Veel verenigingen en ondernemers spinnen garen bij de OT.  

De Stichting Beesel Bruist geeft aan, dat elk jaar ca.  € 30.000,-- terugvloeit naar de verenigingskassen 

en omzet bij ondernemers. 

Als uw raad echter vindt, dat we hiermee moeten stoppen dan hoort het college dat graag! 

Oppe Brik  

Blij met de positieve reacties van VLP, BL en CDA over de voortgang van Oppe Brik. Een uitdaging die 

in 2012 unaniem door uw raad is  aangegaan. Toen gebaseerd op een masterplan, dat tot nu toe in 

hoofdzaak nog steeds overeind staat.   

Op het moment loopt nog het onderzoek rondom de vestiging van het VMBO in het industrieel 

erfgoed. Zoals al eerder aan u toegezegd, zal het college met welke oplossing dan ook voor de 

invulling van het industrieel erfgoed eerst bij uw raad komen.  

CDA vraagt aandacht voor de speelvoorzieningen die verdwijnen door de realisatie van Oppe Brik. 

Het is goed om op te merken, dat het alleen betreft het trapveldje., waarvoor wij een alternatieve 

locatie voor ogen hebben. In het toekomstige park zullen zeker speelvoorzieningen komen voor de 

kleintjes. Vooruitlopend hierop wordt ook nagedacht om tijdelijk hiervoor een ruimte in te richten in 

het plan 

De BL vraagt aandacht voor het kerkdorp Beesel en geeft aan, dat de aanpak van Oppe Brik wellicht 

een blauwdruk kan zijn voor het kerkdorp. Inmiddels loopt er al een onderzoek of dit mogelijk is en 

het college heeft de niet bebouwde kavels in het plan Solberg voor ogen als eerste project. 

Gesprekken met W-2-D om deze over te nemen hebben al plaatsgevonden. 

Woonwagens PvdA 

Ik weet niet op welke berichten u doelt? Overdracht staat nog steeds op agenda  (voorstel in februari 

in raad geweest) 

Groen diverse vragen 

In feite willen we allemaal hetzelfde – een groene gemeente met duurzaam groen  - alleen de weg 

daar naar toe wordt niet altijd begrepen. Een les: we moeten meer en eerder communiceren, uitleg 

geven waarom? Duurzaam groen betekent vaak, dat je soms radicaal aan de slag moet om ‘bossen’ 

of groen om te vormen tot duurzaam groen bestaande uit inheemse beplanting met een hoge 

biodiversiteit.  M et name het verwijderen van exoten – voorbeeld de Amerikaanse eik, die een 

invasieve boomsoort is die vroeger in grote getale is aangeplant en in het bos een dominerende rol 

opeist, geen concurrentie toelaat van andere boomsoorten – is belangrijk om tot duurzaam groen te 

komen  

 



Burgerbos (pvdA) 

Inderdaad het is weer geruime tijd geleden, dat de raad uw initiatiefvoorstel voor een burgerbos 

heeft aangenomen. Voortgang nul: vind ik vreemd ik heb onlangs toch nog met u gesproken over een 

mogelijke locatie. 1e kwartaal van 2015 kunt u een voorstel verwachten,  dan zal blijken of deze 

locatie past binnen het initiatiefvoorstel en de raad positief besluit.  

Mail van 6 oktober 2014 
in onze afdelingsvergadering hebben wij uitgebreid stil gestaan bij de door jou geschetste mogelijkheden. De 
mogelijkheid aan de Beeselse weg bij de Lommerbergen valt voor ons af, bomen kappen om bomen te planten is 
niet ons ding.. 
De overige twee bij de begraafplaats en tegenover de gemeenteloods werden enthousiast ontvangen. De 
combinatie met een natuurbegraafplaats leverde wat reserve op: liever los van elkaar oppakken en 
ontwikkelen..Op zich wel enthousiasme voor een natuurbegraafmogelijkheid. 

 

Leegstand winkels en bedrijfspanden BL en CDA 

BL en CDA maken zich zorgen over de leegstand. Die zorgen worden door het College nadrukkelijk 

gedeeld. Dit is een thema, dat meer dan regelmatig op de agenda staat met de ondernemers. Er zijn 

al ideeën die we binnen korte termijn in overleg met de ondernemers nader uitwerken. Maar zowel 

in de winkelgebieden en bedrijfslocaties zijn we afhankelijk van de medewerking van de 

eigenaren/ondernemers. Overigens hebben we ook te maken met regionale afspraken over 

mogelijke alternatieven  t.a.v. de  detailhandels- en werklocaties.  

WAA (diverse frakties) 

Zoals u weet zijn we volop bezig om alle mogelijk scenario’s en strategieën door te 

rekenen/beoordelen.  Op initiatief van de VLP heeft de griffier de gemeenteraden van Bergen en 

Venlo benaderd met de vraag om samen hierin op te trekken. 

Besparing op begraafplaats CDA 

De besparing op het onderhoud en verhogen van de tarieven is een uitvloeisel van de 

kerntakendiscussie. Kostendekkende tarieven. Hiervoor was een breed draagvlak.   

Er zijn twee manieren: besparen op kosten en/of tarieven verhogen. 

College heeft een keuze gemaakt voor  het deels besparen op onderhoud en het verhogen van de 

tarieven. 


